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  מטה מול מטה בשדה אליהו

שיתופי ישוב שדה אליהו  ביום ראשון נפגשנו עם הנהלת שדה אליהו, כחלק ממפגשי מטה מול מטה שאנו מקיימים בישובים.

ומפעל התבלינים, מענפי החקלאות ביו ביו  –מקצועי, מתפרנס משני מפעלים מרכזיים מסודר ו, מנוהל באופן ומצליח מיוחד

בפגישה העלו אנשי שדה אליהו מספר נושאים המעסיקים את הקהילה  .ומקיים פעילות חברתית ומשימתית רבה והתיירות

הפעולה הטובים של מנהלי הפעילויות השונות  יעוד צוינו שיתופ צמיחה דמוגרפית, קליטת משפחות, בנייה בקיבוץ ועוד. –וביניהם 

 מקביליהם במועצה. בישוב עם

 

 כנס ראשי מועצות

הבוקר הסתיים כנס ראשי מועצות וסגניהם של מרכז המועצות 

ראשי  60 –אירחנו כ האזוריות.  אתמול, במזג אויר חורפי והפכפך 

סיור למידה והשראה אצלנו ל מועצות אזוריות וסגנים מכל רחבי הארץ

שונים של עשייה  בעמק. ביקרנו במרחבים האזוריים המקיימים שילובים

כך התחלנו את היום במפגש  חינוכית, תיירותית, חקלאית וטכנולוגית.

מרגש בבית ספר גלעד, ביקרנו במו"פ החקלאי חוות עדן, וסיירנו 

. , נסענו דרך שלפים והרחבות נוספותחודית שלנויבחווה החינוכית הי

טיילנו בגשם שוטף בפארק המעיינות ועלינו למרכז המבקרים החדש 

 של האנרגיות המתחדשות במעלה גלבוע.

בהשראת  במהלך אחר הצהריים הצגנו את הפעילות בעידן טכנולוגי וקיימנו דיונים הקשורים בפעילות מרכז המועצות האזוריות

לאורך כל היום סיפרנו לאורחים על ההתחדשות של העמק, הפעילות הרבה הנעשית בכל התחומים, על הפיתוח . המרכז המיוחד

אין כל ספק כי האורחים התלהבו ממש ו את היום סיימנו בארוחת ערב וביקור בכפר התיירות הכורדי בירדנה.אתגרים. ועל ה

 .וחבריהם בני משפחותיהםוכן יבואו לטייל בעמק עם  ,ישובו לכאן עם אנשי המקצוע שלהם מהםרבים 

 סכם את הביקורהקליקו וצפו בקליפ המ

 

 החקלאות על המאבק

 צפוייה הייתה המועצות האזוריות וסגניהם ראשי כנס במסגרת, הבוקר

 המועצות וראשי הפגישה בוטלה. החקלאות שר עם פגישה להתקיים

החקלאות  בנושא הממשלה מדיניות להפגנה נגד יצאו כולם

 שמנהלים היקף רחב ממאבק קחל היא זו הפגנה. וההתיישבות

 בירושלים ענק הפגנת מתוכננת שני ביום. האחרונה בשנה החקלאים

, המועצות ראשי עם יחד ישראל חקלאי התאחדות מובילים אותה

  כולנו נהיה שם. .ההתיישבות ואנשי החקלאים

 

 

 

 

 

 

https://vimeo.com/195676130


 

 

 

 

 חינוך חוצה גבולות

לעמק קבוצה של מורים מירדן. הקבוצה בשבוע שעבר הגיעה 

דרכא. -דרכא ושקד-נפגשה עם מורים שלנו מבתי הספר גאון הירדן

במהלך יומיים העמיקו המורים משני צידי הגבול את ההיכרות 

ועבדו יחד בספריה האזורית, בחווה החינוכית בעמק ביניהם, סיירו 

קשרים ה שלב בחיזוק והעמקתעוד  זהוחקלאית ובעידן טכנולוגי. 

עם שכנינו מירדן והוא מתקיים בשותפות עם המשרד לפיתוח שלנו 

יצאנו  .'שותפות ביחד'הפדרציה היהודית בקליבלנד באמצעות אזורי ו

אך בעיקר עם תחושה  ,שאלות רבותוגם עם מהמפגש עם תובנות 

 ידים מירדן אשר ילמדו עם תלמידים שלנו.להעמיק את הקשר. בהמשך מתוכננים להגיע גם תלמושניתן להמשיך 

 

 לאומי מורשת אתר

קט אתרי מורשת במשרד ראש הממשלה, ולאחר עבודת תכנון ארוכה ומאומצת, החלו העבודות לשדרוג אתר חומה כחלק מפרוי

ראקטיבית אשר באתר המשחזר את הקמת יישובי 'חומה ומגדל' מתוכננת חוויה חדשנית, אורקולית ואינט ומגדל שבגן השלושה.

שנה עם הקמת הישוב הראשון, הלוא הוא קיבוץ תל  80תביא את רוח התקופה והקמת יישובי חומה ומגדל, שתחילתם בדיוק לפני 

 עמל )ניר דוד(. 

 

  גן ירוק מתמיד

בכנס הסמכת גנים ירוקים, שהתקיים במעמד ד"ר אורנה שמחון, 

מנהלת מחוז הצפון משרד החינוך והגב' דורית זיס מנהלת מחוז 

הצפון המשרד להגנת הסביבה, הוענקו תעודות הסמכה לגנים 

גן חצב מקיבוץ  ביניהם ,ירוקים ולגנים ירוקים מתמידים ממחוז צפון

בגנים אלו מטפחים גינה . שיבולת מקיבוץ מירב וגןמעלה גלבוע 

חוקרים ודואגים לשמירה על פרחי  שאת תוצרתה מוכרים לצדקה,

ולילדים ם, ותים החינוכייולצ ,ברכות ותודות לגננות ועוד.  הבר

  על אורח חיים מקיים.  ומקפידים תמידיםשמ

 

 שכונה קיבוצית במירב 

ת במקביל יחידות דיור בשטח הקיבוץ, זא 35-במירב החל השלב הראשון בבנייתה של שכונת מגורים ייחודית בהיקף של כ

להיערכות לבניית שלב נוסף בהרחבה הקהילתית בישוב. השכונה, שתיבנה בדרך ייחודית  של בתים מדורגים על צלע ההר, 

 מיועדת למשפחות צעירות חברות הקיבוץ. שתי השכונות שייבנו במקביל יאפשרו את המשך תהליך הצמיחה המבורך של הישוב.

 

 גשם

 חורף. הטמפרטורות בעמק ירדו וירד גשם רב.השבוע בשעה טובה חשנו היטב את ה

 .גשמי ברכהגשם. אנו מחכים זמן רב לגשמים אלה שהם  מ"מ 42האחרונים נרשמו בחוות עדן  בשלושת הימים

 המעיינות התמלאו מעט, בנחלים יש זרימה ובוודאי בשבועות שיבואו נוכל לראות את ניצני הפריחה של החורף.

 

 שבת שלום !

 יורם קרין

 המועצהראש 


